
 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

W Gdańsku testowane są ,,Łapacze Śmieci’’, które na bieżąco wychwytują śmieci z wody. Taka 

metoda oczyszcza wód płynących stosowana jest od 2018 w Austalii. Jesto bardzo wydajny sposób. 

Jeden kosz zbiera nawet 1,5 tony śmieci rocznie. Koszt jednej instalalcji to około 20 tys zł.  

Zwracam się z prośbą o informację czy jest możliwosć zastosowania takiego rozwiązania na terenie 

wód zarządzanych przez miasto? Czy w celeach poprawy estetyki w sąsiedztwie mariny miasto byłoby 

zainteresowane montażem ,,Łapaczy Śmieci’’? 

Wokół szczecińskiej mariny, ogrodów działkowych ilość dryfujących odpadów jest ogromna. Każdego 

roku organizowane jest sprzątanie Odry, a ilość wyłowionych śmieci mierzona jest w tonach.  

Poniżej załaczam link do filmu na którym przedstawiono spoósb działania takiego kosza: 

https://trojmiasto.tv/Wodna-smieciarka-w-marinie-Gdansk-16-05-2019-video-33686.html 
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